
Norėčiau tapti valdybos dalimi, nes noriu padėti spręsti Prezidentei kylančias 

problemas. Esu studentų atstovybės alumni jau 2 metus, o pačioje atstovybės 

veikloje aktyviai dalyvavau virš 3 metų. Manau šis laikas po savanorystės padės 

pažvelgti į atstovybės veiklą iš kitos perspektyvos bei padės žvelgti į problemas 

šviežiomis akimis. Tikiu, jog mano sukauptos patirties krepšelis padės 

Prezidentei jos aktyviame kelyje vedant šį studentų judėjimą.  

Turiu kritinį mąstymą, nebijau išsakyti savo nuomonę, stengiuosi savo mintis 

pateikti aiškiai, tiesiogiai ir trumpai. Esu atvira, atsakinga ir moku dirbti 

komandiškai. 


